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HRVATSKI 
Posjećenost  

- LIFE punopravni članovi (zastupljeno 17 od 18 udruga članica): Airam Mederos (AM), Antonis Petrou 

(AP), Bally Philp (BP), Bengt Larsson (BL), Carl Ake Wallis (CW), Christian Decugis (CD), David Lang 

(DL), Enda Conneely (EC), Evalds Urtans (EU), Federico Germi (FG), Gwen Pennarun (GP), Jeremy 

Percy (JP), Kazimir Bogovic (KB), Kasia Stepanowska (KS), Luis Rodriguez (LR), Macarena Molina (MM), 

Noora Huusan (NH), Sarah Ready (SR), Seamus Bonner (SB), Swedish Gosia (SG), Tero Mustonen (TM), 

Toña (T), Wolfgang Albrecht (WA). 

- Niti jedan pridruženi član LIFE-a nije bio zastupljen. 

- LIFE Osoblje: Brian O’Riordan, Christian Tsangarides, Annya Crane and Marta Cavallé 

 
Sastanak 

 
Sjednica je zakazana za 17.00 sati. autor Christian Decugis u stolici. 
 
Kako je bilo nazočno ili zastupljeno 94,5% članova, Skupština je pravovaljano konstituirana za razmatranje 
točaka dnevnog reda. 
 
Dnevni red uključuje sljedeće točke: 
 
0. Prezentacije Tajništva o ažuriranju strategije 2020. – 2025., postignućima i daljnjim koracima te o životnom 
radu 2023. (ured u Bruxellesu, regionalni programi za Baltik i Sjeverno more, komunikacije). 
1. Prostor za otvoreni dijalog i prijedloge članova. 
2. Rasprava o izmjenama i dopunama Statuta i davanje suglasnosti. 
3. Rasprava o završnom računu na dan 31. prosinca 2022. godine; 
4. Izbori 1 praznog mjesta u Upravnom odboru Atlantica;  
 

0. Prezentacije Tajništva 

Tajništvo LIFE-a predstavlja Ažuriranje Strategije 2020.-2025., postignuća i put naprijed. Također, 
svaki član osoblja predstavlja životni rad 2023. (ured u Bruxellesu, regionalni programi za Baltik i 
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Sjeverno more, komunikacije). Prezentacije se mogu pronaći učitane u odjeljku za članove na web 
stranici. 
 
JP, EU, WA čestita Tajništvu na obavljenom poslu i osiguranom prijevodu. 
WA iznosi nekoliko komentara o potrebi rješavanja pitanja da su SSF tvrtke možda u deficitu i stoga 
ne mogu pristupiti subvencijama, dok im LSF pristupaju i imaju koristi od dobrog financijskog statusa. 
S druge strane, treba biti oprezan s digitalizacijom, jer iza toga stoji nekoliko tvrtki i povećat će 
troškove digitalne opreme. 
 
EU pita hoće li postojati neka vrsta europske potvrde za obalni ribolov? Brianove dionice koje nisu iz 
EU. Za sada su certifikacije privatne inicijative. Marta dodaje da je to nešto na čemu želimo raditi 
iduće godine za članove LIFE-a, ali ne na certifikaciji treće strane, već na sustavu participativnog 
jamstva za SSF i ribolov s malim utjecajem. Osnovat će se radna skupina za ovu temu. 
 
AM ima sumnje u pogledu propisa o kontroli, a posebno u pogledu granice tolerancije i određenih 
luka. Brian pojašnjava onoliko koliko se do sada zna jer još nemamo konačni dokument. Marta 
spominje da će ovaj dokument biti poslan kada bude u našim rukama i da će razjasniti detalje. 
 

1. Otvoreni dijalog s članovima, povratne informacije i prijedlozi 

SB ističe svoje probleme s cijenama goriva, zatvaranjem ribolova polloka, problemima prostornog 
stiskanja zbog planova obnovljivih izvora energije u moru u njihovim ribolovnim prostorima. Također 
smatra da su EU izbori u nadolazećoj novoj godini prilika i traži od ŽIVOT da bude vrlo političan. 
 
WA situacija u Baltiku je prilično očajna i on pita da li je u tijeku istraživanje o utjecaju vrsta predatora 
na ionako vrlo nisku biomasu riba. Traži od LIFE-a da promiče ovo i podigne veći politički pritisak na 
tu temu i ubrza promjene stvari. 
 
DL Komentari o zatvaranju bakalara. Iverak je trenutno malen i tanak, a 6 drugih velikih industrijskih 
plovila prijavilo se za njegov ribolov. Zabrinuti smo zbog znanstvenih podataka koji se koriste u 
zakonu, kao što je Christian spomenuo. 
 
BP- Slični problemi u Velikoj Britaniji - Pregovori o kvotama nedavno su se dogodili u Velikoj Britaniji 
- dok je preporuka bila 0 za mnoge vrste. Ali ako imate neselektivnu opremu, ne možete ih izbjeći, 
pa im je dopušteno loviti ih kao vrste prilova. Ali ne postoji plan za rješavanje problema neselektivne 
opreme, što sve čini neodrživim. Ovo bismo trebali učiniti fokusom za LIFE. 
 
BL- Predlaže da razmijenimo iskustva u Švedskoj jer su uspjeli preokrenuti nekoliko izazova koji su 
ranije spomenuti. Marta odgovara da će se to razmotriti čim budemo imali jasne podatke o 
proračunu za 2024. 
 
KS- U Poljskoj problemi za SSF Fishere ostaju isti. Nada se pronalaženju rješenja za Baltik. Promijenit 
će poziciju, ali neće promijeniti svoju predanost ŽIVOTU. 
 
WA- Što se tiče Akcijskog plana, on misli da moramo biti strateški i predložiti ograničenje snažnijih 
alata, kao što su "valjci" u Njemačkoj, umjesto zabrane svih koća. To će omogućiti napredak 
pregovora. On također predlaže da se sastanemo licem u lice 24. lipnja, neposredno nakon sastanka 
BSAC-a. 
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2. Rasprava o izmjenama i dopunama Statuta 

Nakon stupanja na snagu novog belgijskog Kodeksa trgovačkih društava i udruženja 1. svibnja 2019., poduzeća 
moraju uskladiti svoje statute najkasnije do 1. siječnja 2024. 
 
Glavna skupština LIFE-a raspravljala je o predloženim izmjenama. Nisu napravljene daljnje promjene. 
Razmatrao je i jednoglasno prihvatio novi Statut, koji je priložen kao Dodatna dokumentacija skupštine. 
 

3. Rasprava o financijskim izvještajima za godinu koja je završila 31. prosinca 2022 

Glavna godišnja skupština zatim raspravlja o godišnjim financijskim izvještajima. Na sastanku se 
dobivaju zadovoljavajući odgovori na postavljena pitanja. Jednoglasno odlučuje i odobrava godišnje 
račune, uključujući raspodjelu dobiti. 
  
Rezultati su raspoređeni na sljedeći način: 
Dobit prenesena iz prethodne godine 206.236,55 
Dobit za godinu    - 128.700,87 

----------------- 
Prenesena dobit    77.535,68 
 
Jednoglasno se daje razrješnica računovođi i opunomoćeniku zaduženom za tekuće upravljanje za 
obavljanje njihovih dužnosti tijekom poslovne godine 2022. 
 

4. Izbori 1 praznog mjesta u Upravnom odboru Atlantica 

Marta iznosi razloge upražnjenog mjesta u Upravnom odboru Atlantica. Dva su kandidata za poziciju i svima 
su predstavljeni: Bally Philp (Scottish Creel Federation, Škotska, UK) i Airam Mederos (Miracanarias, Kanarski 
otoci, Španjolska). Glasovanje se provodi tajnim glasanjem i rezultati su da većina predstavnika glasa za Ballyja 
Philpa, koji je odmah uključen kao novi član Upravnog odbora. 
 
Budući da nije bilo daljnjeg posla, predsjedavajući je prekinuo sjednicu u 20 sati. 
 
Nakon čitanja i usvajanja ovog zapisnika. 
 
 
 
Christian Decugis  
Predsjednik 


